



OVERVIEW: Parisian-based Zadig & Voltaire is inspired by art and fueled by rock 'n' roll. Putting a contemporary twist on style classics and wardrobe essentials, each collection is defined by an underlying effortlessness. Designed for the free spirit, always on the go, Zadig & Voltaire offers statement accessories complemented by chunky hardware alongside essential denim & punky t-shirts. This is the incarnation of a new French luxury.

PROFIL: Zadig & Voltaire, basé à Paris, est inspiré par l'art et nourri par le rock n 'roll. Alliant une touche contemporaine aux styles classiques et aux essentiels de la garde-robe, chaque collection est définie par un effort sous-jacent. Conçu pour l'esprit libre et toujours actif, vous trouverez des accessoires tendance ainsi que des essentiels en denim et les t-shirts style punk. C'est l'incarnation d'un nouveau luxe français.

CATEGORY: Fashion
SIZE: 1,000 – 1,500 sf
TYPE: Enclosed Malls, Street Locations
TERRITORY: Canada

CATÉGORIE: Mode
TAILLE: 1 000-1 500 pc
TYPE: Centres commerciaux, Emplacements sur rue
TERRITOIRE: Canada

CONTACT/COURTIER:

Jeffrey Berkowitz
jberkowitz@auroraconsultants.com
o: +1 (514) 737-6727 x 225
m: +1 (514) 824-6727

WEBSITE: <https://us.zadig-et-voltaire.com/>

